
Hovedpunkter fra styremøte i BUL Tromsø Friidrett  
15.01.13 
 
 
Økonomi. En siste gjennomgang av budsjett for 2013. Forslaget legges frem for årsmøtet i 
idrettslaget.  

 
Status i gruppene. Barnegruppa: Trenere Mats Lundin og Stewart Berg, foreldrekontakt er 
Geir Mikkelsen. Flere treninger utgått pga stengt hall, juleopphold og stevner. Gruppa har16-
18 stk ivrige utøvere, noen få på venteliste. Noe lav deltakelse på stevner. Ungdomsgruppa: 
15-20 utøvere. Godt oppmøte på treningene, også i romjula. Foreløpig ingen kastere.  Ellen 
og Ivar gjør en kjempejobb som hjelpetrenere. Viktig for kontinuiteten når Morten er bort-
reist. God deltakelse på aktivitetslederkurs. Sprintgruppa: Ole Martin er skadet, de andre 
utøverne i gruppa ser ut til å være” i rute”. Stabilt oppmøte på treningene. 
 
Årsmelding. Styret har utarbeidet en Årsmelding for 2012 som fremlegges Årsmøtet. 
 
Status Tromsø Indoor. Vi forventer stor påmelding til stevnet til tross for samtidig NM. 
Ny planke til lengdegropa er på plass og vi får ny høydemåler. Lager startnummer selv.  
Det blir Veterantreff på Saga Hotell. Det jobbes med å få inn nok funksjonærer - mye arbeid 
for dugnadsansvarlig. Bente sender søknad til Saga Hotell om sponsorstøtte. 
 
Status deltakelse UM/NM. Rekordstor tropp til UM i Steinkjer 8.-10.mars: 22 utøvere og 3 
ledere. Kost og Losji på Steinkjersandan. 9-seters leiebil er bestilt. Alle utøvere må bestille og 
betale egen reise. Refusjon av reiseutgifter skjer ved innsending av reiseregning til kasserer. 
Utgifter må dokumenteres. For UM påregnes egenandel kr 1000 + kr 500, altså totalt kr 
1500. De 500 ekstra dekker måltider utover hotell-frokosten, som på Steinkjersandan er 
regnet inn i hotellprisen. 
En deltaker til NM: Nikolai Bjerkan. 
 
Orienteringssaker. Valhall: Planer for arbeidet er klare, prosjektet er nå ute på anbud. 
Tidtakersystem: Søknad om midler er sendt. Utstyrsmidler øremerket i budsjettet.  
 
Neste møte. 26. februar 2013. 


